
Toezeggingenlijst periode 2018-2022
Toezeggingenlijst raadsperiode 2018-2022 (laatst bijgewerkt op 10 december 2019 t.b.v. 
besluitvormende raad van 11 december 2019)

Volg
nr

Datum/
fractie

Onderwerp en agendapunt 
Toezegging

Stand van zaken/ 
toelichting

Portefeuille
houder

Afge
daan

53 11-11-2019 Begroting

Armoedebeleid: meer informatie 
financiële implicaties voor de 
behandeling kadernota 
beschikbaar.

R. Tetteroo

52 11-11-2019 Begroting

Beleid Statushouders -  zal in 1e Q 
aan raad gezonden worden.

C. Dijkstra

51 11-11-2019 Begroting

Ouderenbeleid: In Q1 komt apart 
stuk over eenzaamheid naar raad.

C. Dijkstra

50 11-11
201911-11
2019

Begroting

Kosten in Sociaal Domein; ditjaar 
nog PvA naar Raad -gaat ook over 
de gevolgen van de wijzigingen die 
de minister wil voorstellen.

C. Dijkstra

49 11-11-2019 Begroting

Regionaal Rapport 
Jeugdbescherming -  raad wordt 
hierover z.s.m. geïnformeerd want 
Rijk wil liefst nog ditjaar PvA als dit 
(problemen) in regio speelt.

C. Dijkstra

48 12-11-2019 Begroting

Babyboom definitieve beleid 
toegezegd, registratie en start 
vanaf 1 september 2020.

Een memo met een voorstel wordt 
eerste helft 2020 aan de raad 
gestuurd en dit memo geldt met 
terugwerkende kracht vanaf 
september 2019.

H. Niezen

47 12-11-2019 Begroting

Schoolzones - korte termijn lijst met 
knelpunten los van keuzes VCP - 
komt eind 2019 naar de raad.

De lijst met maatregelen die los van 
de effecten van het VCP uitgevoerd 
en voorbereid kunnen worden, wordt 
in december aan de raad 
aangeboden.

H. Niezen

46 12-11-2019 Begroting

Eind 2019 aangekondigd Quick 
Scan Onderzoek Slimme 
stadslogistiek

Planning is nog steeds om in 2020 
een voorstel in de raad te brengen.

H. Niezen



- 1e helft 2020 voorstel 
implementatie Emissie vrije 
Stadsdistributie

45 12-11-2019 Begroting

In 1e kwartaal 2020 concrete 
voorstellen (ook afspraken in 
regioverband) over aanvangshuur, 
huurstijgingen e.a.

Een memo met concrete voorstellen 
wordt begin 2020 aan de raad 
gestuurd.

R. Tetteroo

44 12-11-2019 Begroting

Middeldure huur: algemeen memo 
in in de maak. Biedt overzicht van 
wat allemaal loopt en waar we nu 
staan.

Een memo hierover wordt begin 
2020 aan de raad gestuurd.

R. Tetteroo

43 12-11-2019 Begroting

Raad wordt eind 2019 
geïnformeerd over bidboek campus 
Gouda.

De raad is via een memo 
geïnformeerd over het bidbook.

T. van Vugt A

42 12-11-2019 Begroting

Memo stand van zaken aanpak 
religieus erfgoed in december 
2019.

Memo wordt aangeleverd voor 
weekzending week 50.

T. van Vugt

41 12-11-2019 Begroting

Voorstel Goudse Waarden komt 
eerste kwartaal 2020 naar de raad.

T. van Vugt

40 12-11
201912-11
201912-11
2019

Begroting

Raad wordt informeel bijgepraat 
over IHP: januari - februari 2020.

Er is een werkbijeenkomst gepland 
op 8 januari 2020.

T. van Vugt A

39 12-11-2019 Begroting

Zal kijken naar alternaieve 
financiële mogelijkheden voor 
uitdagingen zoals het IHP. Kijkt of 
er slimmer omgegaan kan worden 
met de leningenportefeuille. Memo 
komt naar de raad in eerste 
kwartaal 2020.

Memo komt binnenkort naar de raad. M. Bunnik

38 12-11-2019 Begroting

Lokale lasten: er komt het eerste 
kwartaal van 2020 een onderzoek 
om Gouda te laten zakken onder 
top 25 naar de raad.

M. Bunnik
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37 12-11-2019 Begroting

Sport: 0-meting komt met memo in 
december naar de raad

Conform planning wordt het 
onderzoeksrapport inclusief memo in 
december naar de raad gestuurd.

M Bunnik

36 30-10-2019 Toelichting directeur Promen

Wethouder Tetteroo komt uiterlijk 
april 2020 met een memo over 
implementatie van de Wet 
Inburgering

R. Tetterdoo

35 02-10-2019 Moties vreemd aan de orde van de 
dag

Tijdens de behandeling van de 
motie van CU ‘Lachgas’ (die in 
reactie op onderstaande 
toezegging is ingetrokken) heeft de 
Burgemeester toegezegd het 
initiatief te nemen om met 
raadsleden in overleg te treden 
over de juiste aanpak tegengaan 
gebruik lachgas en overlast door 
gebruik lachgas.

Datum wordt in overleg met 
Agendacie (via griffie) gepland.

P. Verhoeve

34 18-09-2019 Kredietvoorstel aanpassingen Huis 
van de Stad

Met betrekking tot de onderwerpen, 
die niet tot de portefeuille van 
Wethouder Bunnik horen en ook 
niet van invloed zijn op de verdere 
behandeling van het 
Kredietvoorstel, heeft Wethouder 
Bunnik toegezegd deze voor 
bespreking in te brengen in het 
College en toegezegd dat hiervoor 
naar de Raad begin 2020 
terugkoppeling zal plaatsvinden.
Het betreft de volgende punten:

de suggesties, betrekking hebbend 
op de (her)inrichting van de 
buitenruimte/plein en de begane 
grond HvdS, die gedaan zijn door 
de insprekers tijdens de 
voorbereidende raadsbijeenkomst 
van 18 september 2019 bij de 
behandeling van het 
Kredietvoorstel aanpassingen 
HvdS
het verzoek om de stoelen in de 
Raadzaal te vervangen 
de vraag naar een advies van de 
GAB (Goudse Adviesraad voor 
mensen met een beperking) inzake 
de toegankelijkheid van het HvdS

Terugkoppeling volgt begin 2020. M. Bunnik

pagina 3



34 18-09-2019 Kredietvoorstel aanpassingen Huis 
van de Stad

Pas nadat het huurcontract 
getekend is, wordt het beschikbaar 
gestelde krediet voor aanpassingen 
ingezet.
Als het huurcontract niet wordt 
getekend, gaat de uitvoering van 
het plan niet door.

M. Bunnik

32 17-07-2019 Algemene beschouwingen

Afval scheiden loont: na de zomer 
komen voorstellen naarde raad 
voor aanpasssingen van het beleid. 
Daarbij worden ook de financiën 
helder in beeld gebracht.

November raadsbehandeling.

Besluitvorming heeft 
plaatsgevonden.

H. Niezen A

31 17-07-2019 Algemene beschouwingen

Intensivering op civiel technische 
kunstwerken - aanvullende 
investeringen worden aan de raad 
voorgelegd op middellange termijn.

Wordt voorbereid. Op termijn apart 
voorstel naar raad.

H. Niezen

30 17-07-2019 Algemene beschouwingen

Overname taken Cyclus: hierover 
komt een memo naar de raad in 
het 4e kwartaal 2019.

4e Kwartaal 2019 wordt de evaluatie 
aan de raad aangeboden.
Evaluatie wordt eerste helft 2020 
afgerond.

H. Niezen

29 17-07-2019 Algemene beschouwingen

Verkeersveiligheid: in het najaar 
2019 komt o.b.v. huidige 
mobiliteitsplan hetVCP met een 
aantal scenario's - waarin verwerkt 
de door de raad aangedragen 
verkeersknelpunten - voor 
bespreking naar de raad.

Het VCP is in oktober 2019 
verkennend besproken. Op verzoek 
van de raad wordt er extra ruimte 
voor participatie gemaakt. 
Vooruitlopend op de behandeling van 
het VCP krijgt de raad in december 
een lijst met maatregelen voor 
verkeersknelpunten die los van de 
effecten van het VCP uitgevoerd en 
voorbereid kunnen worden.

H. Niezen

28 17-07-2019 Algemene beschouwingen

In het najaar 2019 fundamentele 
discussie over Westergouw in de 
raad.

Deze staat gepland op woensdag 4 
december 2019.

R. Tetteroo A

27 17-07-2019 Algemene beschouwingen

Voorstel plan van aanpak 
subsidieregeling Gevelaanpak in 
kader van Gouda 750 Gouda komt 
voor eind 2019 naar de raad.

Raadsvoorstel wordt behandeld in 
raad van december.

T. van Vugt A

26 17-07-2019 Algemene beschouwingen M. Bunnik
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In de Staat van de Stad zal ook 
digitalisering en innovatie 
meegenomen worden.

25 03-07-2019

GL

Jaarrekening

Wethouder Bunnik: Bij hoofdstuk 7 
“taakvelden" wordt het voorgaande 
jaar aan het rapportage jaar 
toegevoegd in het overzicht.Te 
beginnen bij jaarrekening 2019 met 
2018 als voorgaande jaar.

M. Bunnik

24 03-07-2019

CU

Toekomstvisie

Wethouder Dijkstra: In 
beleidsnota’s, waarin verwerkt de 
inhoud van de Toekomstvisie 
Gouda 2030 (o.a. ambities, 
uitgangspunten, vervolgactiviteiten 
en uitvoering), zal dat in de 
betreffende beleidsnota 
nadrukkelijk vermeld worden.

De Uitvoeringsagenda SamenLeven 
2019 is (onder meer) gebaseerd op 
de Toekomstvisie en verwijst daar 
nadrukkelijk naar. Dat geldt ook (en 
zal ook gelden) voor andere 
beleidsnota’s die raken aan de 
ambities die genoemd zijn in de 
Toekomstvisie.

C. Dijkstra

23 03-07-2019 Fonds Geef Gouda door

pfh. van Vugt zal zodra de Statuten 
van de op te richten Stichting m.b.t. 
het fonds Geef Gouda Door zijn 
opgesteld deze ter beschikking 
stellen aan de raad.

Statuten worden in september ter 
informatie aan de raad verstrekt.

14 okt 2019: De statuten zijn nog niet 
gepasseerd bij de notaris. Zodra dat 
gebeurd is, worden ze aan de raad 
verstrekt.

T. van Vugt

22 15-05-2019 Begroting RDOG

Naar de raad zal ter kennisname 2 
onderzoeken gestuurd worden 
zodra ze beschikbaar zijn, 1) van 
Rebel dat verwacht wordt in juli 
2019 en 2) een onderzoek naar 
toekomst, investeringen en 
capaciteit dat in het najaar 2019 
verwacht wordt.

1) Het onderzoeksrapport van Rebel 
is voor de zomervakantie
2019 verstrekt.
2) Vorige week is memo over de 
financieële stand van zaken 
meegezonden.
3) Aanvullende informatie (onderzoek 
investeringen en capaciteit) wordt 
nagezonden.

C. Dijkstra

21 15-05-2019 Kadernota IVB “buurtbeheer en 
participatie pilots”

Portefeuillehouder heeft toegezegd 
een werkbezoek te zullen 
organiseren gekoppeld aan 
informatie beschikbaar zal worden 
gesteld aan de raad bij de 
evaluatie.

Zie ook de uitwerking van de moties 
op dit thema. Indien er behoefte is 
aan werkbezoek bij een van de 
veiligheidspartners dan kan dit bij de 
griffie aangegeven worden.

P. Verhoeve

20 15-05-2019

D66

Kadernota IVB

Portefeuillehouder heeft 
schriftelijke beantwoording 
toegezegd op de vraag inzake 
veiligheid van medewerkers als 
gevolg van verschuiving naar 
delicten waar grote financiële 
belangen spelen

Antwoord:

Er worden nu preventieve 
maatregelen genomen om te 
voorkomen dat medewerkers te 
maken kunnen krijgen met 
intimidatie/bedreiging, agressie of 
pogingen tot beïnvloeding/omkoping. 
Dat zijn maatregelen zoals het 
depersonaliseren van

P. Verhoeve
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correspondentie, het toepassen van 
een meer-ogen principe op 
kwetsbare processen en het nemen 
van fysieke (voorzorg)maatregelen bij 
bv. gesprekken met een 
agressiefactor. Met het Ministerie van 
Binnenlandse Zaken en Veiligheid 
wordt bekeken of hierop aanvullende 
maatregelen moeten worden 
genomen.

19 27-03-2019

GoPo

De wethouders zullen zich 
inspannen om voor het IHP een 
alternatieve vorm van financiering 
te onderzoeken, zoals is 
gecommuniceerd door de VNG 
vanuit de onderwijsvernieuwing in 
Smallingerland. In deze gemeente 
is e een verdeelsleutel tussen de 
gemeente en de 
onderwijsinstellingen is 
gerealiseerd van 60% : 40%.

Dit maakt onderdeel uit van de 
activiteiten rond het tot stand 
brengen van het Uitvoeringsplan IHP 
1e tranche 2019-2023.

T. van Vugt 

M. Bunnik

18 27-03-2019 

CDA GoPo

De wethouder zal zich tot het 
uiterste inspannen om basisschool 
De Triangel te behouden op de 
huidige locatie. Er zal een 
voortgangsmemo voor de zomer 
2019 naar de raad komen en meer 
duidelijkheid over locatie in 3e 
kwartaal 2019.

De raad is hierover per raadsmemo 
voor de zomer geïnformeerd.
Is verder onderdeel van het 
Uitvoeringsplan IHP 1e tranche 
2019-2023.

T. van Vugt

17 27-03-2019 

SGP GoPo

Wethouder van der Vugt zegt toe 
m.b.t. financieringsvormen IHP dat 
de eigen bijdrage van scholen 
(binnen juridische kaders) van 
ongeveer 10%' nader onderzocht 
zal worden en daarover de raad te 
informeren.

Dit maakt onderdeel uit van de 
activiteiten rond het tot stand 
brengen van het Uitvoeringsplan IHP 
1e trance 2019-2023.

T. van Vugt

16 06-03-2019

PvdD

Naar aanleiding van amendement 
SGP/D66: Evaluatie Structuurvisie 
Groen en subsidieverordening 
Groenfonds: jaarlijkse evaluatie 
van de structuurvisie Groen zal 
plaatsvinden volgens de 
evaluatiekaders.

Een aanpak van de Evaluatie o.b.v. 
de kaders door de raad mee 
gegeven, wordt naar verwachting 15 
oktober door het college vastgesteld 
en daarna naar de raad 
doorgestuurd. De eerste evaluatie 
staat gepland voor maart/april 2020.

H. Niezen

15 20-02-2019

E.J. Kuijlaars 
(D66)

Regiovisie "Geweld hoort nergens 
thuis"

De organisatorische opbouwende 
doelstellingen zullen na 2 jaar 
geevalueerd worden en daarna 
mogelijk vervangen worden door 
doelstellingen die een ambitie van 
het beleid weergeven.

De doelstellingen zijn uitgewerkt in 
concrete ‘uitvoeringsplannen’, welke 
momenteel worden uitgevoerd en in 
de zomer van 2019 zijn gedeeld met 
de gemeenteraad in de nieuwsbrief 
sociaal domein.

C. Dijkstra A

8 12-12-2018 OZB Sportverenigingen

N.a.v. de bespreking en 
besluitvorming van de 
belastingverordeningen is de

De VNG adviseert gemeenten geen 
gebruik te maken van de 
mogelijkheid om lagere ozb-tarieven 
te hanteren voor instellingen van 
sociaal belang (zoals

M. Bunnik
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toezegging gedaan het VNG- 
rapport te gebruiken bij evaluatie 
van OZB voor sportverenigingen.

sportverenigingen), omdat er veel 
onduidelijkheid is over de gevolgen 
van toepassing.

Vastgesteld
~ ------- in de Openbare
Raadsvergadering van: :j

1 1 DEC. 2019
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